
چراوینیسیوستوپطلانبرد!

با منتشر شدن اظهارات برگزارکنندگان توپ طلا و روزنامه نگاران  رأی دهنده 
حالا می توان به تحلیلی نهایی از علت نرسیدن توپ طلای   2024 به وینیسیوس 
رســید.   به گزارش »ورزش سه«، از نتیجه نهایی مراسم توپ طلای 2024 چه 
 خوشمان بیاید و چه از آن خشمگین شده باشیم در این هیچ شکی  وجود ندارد 
که این یکی از جنجالی ترین دوره های بالون دُر بود. توپ  طلایی که با اتهام هایی 
مثل تقلب، دشمنی و لجبازی با رئال مادرید یا  بازی یوفا با فلورنتینو پرز و مجازات 
او  برای دنبال کردن ســوپرلیگ  مواجه شده است. حتی برخی فرانس فوتبال و 
توپ طلا را به  نژادپرستی متهم کرده و علت نرسیدن جایزه به وینیسیوس را رنگ 
 پوست او می دانند.  سوال میلیون دلاری این است: چرا وینیسیوس جونیور به توپ 
طلا  نرسید؟ در وهله اول باید پذیرفت که علت این همه جنجال فضای  رسانه ای 
است که از پیش به راه افتاده بود. فضا آنقدر سنگین بود که  باشگاه رئال مادرید 
و خود وینیســیوس هم مطمئن شده بودند که  توپ طلا از آن او است. نادرست 
شدن ناگهانی این پیش بینی بود که  توپ طلای 2024 را تا این حد جنجالی کرد. 
  حتما فراموش نکرده اید که از چند روز پیش از بیست و هشتم اکتبر  چه تعداد 
خبر و تیتر در رســانه های مختلف درباره توپ طلای  وینیسیوس کار شده بود. 
رئال آماده بود تا با تیمی کامل به پاریس  برود و در زمان بازگشت وینی و رئالی ها 
چندین برنامه مفصل برای  جشــن و پایکوبی در مادرید تدارک دیده بود.   با این 
حال فرانس فوتبال مدعی است که تا دیروز هیچکس، مطلقا  هیچکس از نتیجه 
توپ طلا مطلع نبود. این ادعایی است که رودری  دیشب تایید کرد و در مصاحبه 

روی فرش قرمز گفت تا همان لحظه  نمی داند توپ طلا به چه کسی می رسد.  
 *توپ طلا، جایزه ای سوبژکتیو است

اولیــن و واضح ترین دلیل برای اینکه بر خلاف همه پیش بینی ها توپ  طلا به 
وینیسیوس نرسید این است: توپ طلا نه جایزه ای آبژکتیو بلکه  سوبژکتیو است. 
یعنی هیچ معیار عینی برای انتخاب برنده وجود  ندارد. فرانتس فوتبال از آغاز توپ 
طلا انتخاب برنده را به روزنامه نگاران  واگذار کرده است: انسان ها. وقتی انسان ها 
بخواهند تصمیم بگیرند،  دیگر نمی توانیم منتظر معیارهای عینی و ابژکتیو باشیم. 
اینجا ذهن  آدمی است که با همه سلایق، پیش داوری ها و انگاشته هایش  تصمیم 
می گیرد.   طبق آیین نامه از پیش اعلام شده توپ طلا، روزنامه نگارانی منتخب از 
  100 کشــور دنیا که تیم های ملی شان در رنکینگ فیفا در 100 رتبه اول  حضور 
دارند به نامزدها رای می دهند. پیش از این مرحله فرانتس  فوتبال لیســتی 30 
نفره در اختیار این ژورنالیست ها می گذارد. این  فیلتری است که فرانتس فوتبال 
برای جلوگیری از به هم ریختن توزیع  آماری رأی ها لازم می بیند اما با این حال، 
برای اعمال این فیلتر  ســخت گیری بی چون و چرا وجود ندارد و هر روزنامه نگار 
می تواند در  برگه رای خود نام هر فوتبالیســتی که می خواهد را قید کند.  وقتی 
می گوییم معیار آبژکتیو یا عینی، منظور این است که معیار  انتخاب برای مثال این 
باشد: فوتبالیستی که بیشترین گل ها را زده،  بیشترین جام ها را گرفته یا بهترین 
آمار عملکردی را داشــته است. ولی  نه، برنده توپ طلا اینطور انتخاب نمی شود. 
روزنامه نگاران منتخب  آزادند که بر اســاس آنچه از فوتبالیست های دنیا در ذهن 
دارنــد تصمیم  بگیرند و 10 نفر اول را به ترتیب در برگه رأی بنویســند. به این 

ترتیب،  معیار انتخاب برنده توپ طلا سوبژکتیو و ذهنی است.  
یک عامل مهم: فرپلی یا بازی جوانمردانه

به نظر می رسد وینیسیوس از جنجال هایی که حول او شکل گرفته  بود ضربه 
خورد. با اینکه وینی حالا یکی از مراجع مبارزه با نژادپرستی  در فوتبال است و به 
این خاطر ســتایش می شود اما مبارزه اجتماعی او  نباید با فرپلی مدنظر فرانتس 
فوتبال که در معیارهای اعلام شده اش  آمده یکی انگاشته شود. فرانتس فوتبال به 
صراحت به روزنامه نگاران  صاحب رأی اعلام می کند که منظورش از فرپلی، اخلاق 
ورزشــی و  روحیه جوانمردانه است. به عبارت کوتاه تر: فرانتس فوتبال برای توپ 
 طلا به دنبال جنتلمن می گردد.   وینیسیوس، هر اندازه برای مبارزه اجتماعی او 
علیه نژادپرستی ارزش  قائل باشیم، به عنوان فوتبالیست بیش از آنچه باید با رقبا 
و  هواداران شــان درگیر می شود. به نظر می رسد این رفتار او باعث شده  برخی از 
روزنامه نگاران رأی دهنده علیه وینیسیوس سوگیری ذهنی  داشته باشند. بهترین 
نمونه که امروز مقابل چشــم همه قرار گرفت  برونو پورزیو است: ژورنالیست اهل 
الســالوادور. او در یک مصاحبه که  امروز انجام شــد به صراحت گفت به نظرش 
وینیسیوس در یک سال  گذشته نشانه های فرپلی را نداشته است.  ونسان گارسیا، 
سردبیر فرانس فوتبال هم، درباره جنجال های انتخاب  برنده توپ طلا صحبت کرد 
و ســعی کرد توضیح بدهد که از دید او چه  عواملی می تواند روی نتیجه نهایی 
تاثیر داشــته باشد. او در متنی که  برای نشریه اکیپ فرستاد می گوید: »مشخصا 
وینیســیوس از حضور  بلینگام و کارواخال بین 5 نامزد برتر ضربه خورد. از نظر 
ریاضی حضور  آنها باعث می شود از امتیازهای وینیسیوس کم بشود«. این توضیح 
 ســردبیر فرانس فوتبال منطقی به نظر می رسد. در انتخابات ها هم  حضور چند 
نامزد از یک حزب می تواند به اتفاقی منجر شــود که به آن  شکســته شدن رأی 
نامزد اصلی گفته می شود.   در نهایت، به نظر می رسد که نباید به دام تئوری های 
توطئه افتاد. در  نهایت فهرســت کامل ژورنالیست های رای دهنده و رای های آنها 
 مشخص می شود. رودری به این علت توپ طلا برد که روزنامه نگاران  بیشتری به 
او رای داده بودنــد: یا به این علت که از فوتبالش لذت  می برند، یا به خاطر نتایج 
و افتخاراتی که او فصل گذشــته به دست  آورده یا حتی به این خاطر که آنها به 

صورت ذهنی از رودری بیشتر  خوش شان می آید.  

چراغسبزفدراسیونوزنهبرداری
بهکیانوشرستمی

رئیس فدراســیون وزنه برداری گفت: کیانوش رستمی در قالب کشور ایران 
وزنه بزند شانس موفقیتش خیلی بالاتر است اما باید تابع شرایط رکوردگیری 
و انتخابی تیم ملی باشد، که در این صورت هیچ مشکلی برای حضورش وجود 
ندارد. سجاد انوشیروانی در گفت وگو با ایسنا درباره ی وضعیت کیانوش رستمی 
برای حضور در مســابقات قهرمانی جهــان 2024 بحرین که به دنبال گرفتن 
رضایت نامه از فدراســیون ایران بود، بیان کرد: فدراســیون وزنه برداری فضا را 
برای هر ورزشکاری که بخواهد در مسابقات قهرمانی جهان شرکت کند، ایجاد 
می کند. کادرفنی تیم ملی نیز به هر ورزشکاری که جدا تمرین کند این فضا را 
می دهد. تنها باید در رکوردگیری ها شرکت کند و رقبای داخلی خود را شکست 
دهد یا به وزنه هایی برسد که مدنظر کادرفنی برای حضور در مسابقات مختلف 
اســت. به نظرم این فضا ایده آل اســت. او ادامه داد: آقای رستمی بدون اطلاع 
کشــور، ملیت یک کشور دیگر را اخذه کرده است. ما هم به فدراسیون جهانی 
اعلام کردیم او بدون اطلاع کشور و فدراسیون ایران، ملیت یک کشور دیگر را 
پذیرفته  اســت و به ما ارتباطی ندارد تا به آن جواب بدهیم. ما قبل از المپیک 
هر فضا و شــرایطی کــه بگویید برای او ایجاد کردیــم و الان هم بخواهد این 
فضا را ایجاد می کنیم. اگر می داند شرایطش مناسب است می تواند با کادرفنی 
هماهنگ شود و در رکوردگیری ها شرکت کند. اگر شرایط احراز  برای حضور 
در مسابقات را داشته باشــد ما هم حرفی نداریم. انوشیروانی در پاسخ به این 
پرســش که کیانوش رستمی می تواند دوباره به تیم ملی برگردد؟ گفت: رشته 
وزنه برداری رکوردی است و هر کسی وزنه بیشتری بزند، به مسابقات می رود. 

برای او هم همین فضا است. 

نگاه

وزنهبرداری

حسرت۲۰سالهفوتبالایران

ریشه حسرت 20 ســاله فوتبال ایران در کسب توپ 
طلای بهترین بازیکن ســال آسیا را باید در یک سیستم 
معیوب مدیریتی جســت که بدون چشم انداز و خالی از 

تخصص بر فوتبال حکمرانی می کند.
به گزارش ایرنا، شهر سئول کره جنوبی میزبان مراسم 
انتخاب بهترین های ســال آسیا بود. جایی که از بازیکنان 
و مربیان برتر سال 2024 رونمایی شد. برنده توپ طلای 
آسیا در حالی تنها ساعاتی پس از توپ طلای جهان اعلام 
شــد که مانند تمام 2 دهه گذشــته یک بازیکن ایرانی 
نتوانست توپ طلا را به خانه ببرد. آخرین بار سال 2004 
بود که نام یک بازیکن ایرانی روی توپ طلا حک شد و او 
در آن روز در کوالالامپور روی ســن رفت و با توپ طلای 
بهترین بازیکن سال آســیا عکس یادگاری گرفت. از آن 
روز 20 ســال می گذرد و آخرین قاب ایران با توپ طلای 
بهترین بازیکن فوتبال ســال آسیا یک رویه خاک ضخیم 

گرفته است!
۸ سال ۴ توپ طلا، ۲۰ سال صفر توپ طلا

امســال اکرم عفیف از قطر توانســت مرد سال 2024 
فوتبال آســیا شــود، توپ طلایی که حاصل درخشش او 
با قطر در جام ملت های 2023 بود. ســال گذشــته آنها 
توانســتند جام را در عین ناباوری برای دومین دو متوالی 
این بار در دوحه بالای ســر ببرند. این دومین توپ طلای 
عفیف بود و او در سال 201۹ نیز توانسته بود برنده توپ 

طلا شود.
در آن دوره هم درخشــش در ترکیــب قطر در جام 
ملت های 201۹ امارات و بردن جام قهرمانی، ســبب شد 

او به عنوان برنده توپ سال آسیا، نامش اعلام شود.
 در حالی یک ســتاره قطری که توانست امسال توپ 
طلا را به خانه ببرد که جای بازیکنان کشورمان در لیست 
برندگان امســال مانند تمام 20 سال گذشته خالی بود. 
مهدی طارمی تنها نماینده ایران در لیست 34 نفره نهایی 
در رده هفتم قرار گرفت و دســتش برای چندمین سال 
متوالی از رســیدن به توپ طلا کوتاه ماند. این در حالی 
است که در سال 1۹۹۶ تا سال 2004 و در فاصله ۸ سال، 

4 بازیکن ایرانی توانستند برنده توپ طلا شوند.
سیستم مدیریتی معیوب 

خروجی توپ طلا ندارد
اما چه شــده است که فوتبال ایران با وجود حضور در 
رنکینیگ دوم آسیا، 20 سال است که نتوانسته برنده توپ 
طلا شود. البته عدم موفقیت در کسب توپ طلا را باید در 
راستای ناکامی دنباله دار تیم ملی در جام ملت های آسیا 
و همچنین باشگاه های ایرانی در آسیا دید، عملکردی که 
نشــان می دهد که حضور در رنک اول یا دوم آســیا در 
ســال های اخیر تنها یک عنوان روی کاغذ اســت که در 
واقعیت محلی از اعراب ندارد. جایزه بهترین فدراســیون 
ســال آسیا هم که در دوره های گذشــته به ایران رسید، 
را باید بیشتر یک عنوان تعارفی به حساب آورد که برای 
خالی نبودن عریضه به کشورمان رسیده است، به خصوص 
که کارنامه فوتبال باشگاهی و ملی ایران در آسیا به خوبی 

گویای همه چیز است.
ناکامی 20 ســاله فوتبال ایران در رسیدن به توپ طلا 
را البته نباید هم به گردن شــکل جدید انتخاب بازیکن 
ســال آسیا انداخت که در دو قالب بهترین بازیکن شاغل 

در آسیا و بهترین لژیونر آسیا برگزار می شود. 
بــه خصوص که در حــوزه لژیونرها هــم که بهترین 
بازیکنان کشورمان توپ می زنند در 12 سال گذشته هیچ 
کدام از آنها نتوانسته اند توپ طلا را به خودش اختصاص 
دهند. ناکامی در کســب توپ طلا بازتاب دهنده سیستم 
حاکم بر فوتبال ایران اســت، سیستمی که دیگر توانایی 
ســاختن بازیکنی که بتواند در آســیا حرف اول را بزند و 
در زمین مســابقه همه نگاه ها را مبهــوت خودش کند، 
ندارد، سیستمی معیوب که با وجود پول و امکاناتی که در 
دو دهه گذشــته نسبت به گذشته بیشتر هم شده است، 

نتوانسته خروجی شگفت انگیزی داشته باشد.
 نمی توان انکار کرد که هم تیم ملی و هم در باشگاه ها 
از نظر امکاناتی و مالی نسبت به دهه دهه ۷0 و اوایل دهه 
۸0، از سطح بســیار بالاتری برخوردار هستند. به همین 
خاطر نمی توان پول و امکانات را به عنوان توجیه در عدم 
موفقیت در ســطح جوایز انفرادی و تیمی در سطح آسیا 

بیان کرد.
از ســوی دیگر تفــاوت بودجــه ای و پول هایی که در 
کشورهای عربی و شرق آســیا در فوتبال خرج می شود، 
مربوط به 2 دهه گذشته تنها نیست که سبب شود فوتبال 
این کشــورها در آسیا میدان دار باشد. دهه ۷0 و دهه ۸0 
و در سال هایی بازیکنان کشورمان توانستند در ۸ سال، 4 
توپ طلا کسب کنند، هم این کشورها بودجه کلانی را در 

فوتبال هزینه می کردند.
در چنین شــرایطی حسرت 20 ساله فوتبال ایران در 
کسب توپ طلا در کنار حسرت 4۸ ساله در قهرمانی تیم 
ملی در جام ملت های آسیا و حسرت 32 ساله باشگاه های 
ایرانی در کسب جام، روندی است که تدوام آن را باید در 
سیستم معیوب مدیریتی حاکم بر فوتبال ایران جست و 
جو کرد. سیســتمی که به جای یک مدیریت آینده نگر، 
متخصــص و مدیر، گرفتار مدیریت لحظه ای، باری به هر 
جهت، خالی از تخصص و البته بی چشــم انداز است که با 
حکمرانی بر فضای فوتبال، ســبب شده تا فوتبال ایران با 
چرخه تکرار ناکامی روبرو باشــد. سیستمی که به جای 
کشف استعدادهایی آینده با یک سیستم محکم و علمی، 

با استفاده از روش های دیمی که پیوستگی ندارد.
در این سیســتم موفقیت هــای گاه  وبیگاه را باید یک 
جرقه دانست، موفقیت هایی که ریشه آن را نه در سیستم 
مدیریت، بلکه باید به پای اســتعدادی نوشت که قربانی 
چرخه معیوب نشده و توانسته در این سیستم بالا بیاید. 
البته چنین موفقیت هایی انگشت شــمارند و زیر ســایه 

بزرگ شکست ها و نرسیدن ها قرار می گیرند.
فوتبال ایران برای موفقیت همه جانبه در آسیا چه در 
کسب عناوین تیمی مانند جام ملت های و لیگ نخبگان 
و چه عناویــن انفرادی مانند توپ طلای آســیا، قبل از 
بودجه و امکانات بیشتر به تغییر و خانه تکانی در سیستم 
مدیریتی احتیاج دارد. آن روز مانند مراسم امسال، فوتبال 
ایران دور از جمع برترین ها نخواهد بود و حسرت رسیدن 
یک بازیکن ایرانی مانند امروز دیگر بیش از 20 سال طول 
نخواهد کشید. این همان راهی که دنیا تجربه کرده است، 
راهی که انگار در کشــورمان اصرار بر حرکت در مســیر 

عکس آن وجود دارد!

گزارش
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ثابت  و  جوان  بازیکنان  حضور  عدم 
و  آنها دردسرساز شده  برای  باشگاه ها 
کمیته انضباطی حکمی عجیب در این 

خصوص صادر کرده است.
به گزارش »ورزش ســه«، نقطه اشتراک 
همه مصاحبه های حســین عبدی، سرمربی 
تیم جوانــان ایران، در ماه های اخیر صحبت 
علیه برخی باشگاه ها و سرمربیان لیگ برتری 
و لیگ یکی است که حاضر نشده اند بازیکنان 
خود را در اختیار تیم زیر 1۹ سال ایران قرار 

بدهند.
عبدی که تیمش را طی ماه های اخیر به 
اردوهای مختلف برده و چند تورنمنت نیز در 
دستور کار این تیم بود، به تناوب نتوانست از 
برخی بازیکنان بهره بگیرد و همین موضوع 
موجب اعتراض او و گزارش مســئله توسط 
سرپرست تیم به کمیته انضباطی فدراسیون 

فوتبال شد.
در چنین شــرایطی کمیتــه انضباطی 
حکمی عجیــب را علیه 12 باشــگاه لیگ 
برتری و لیگ یکی و 15 بازیکنی که توسط 
باشگاه های خود اجازه حضور در اردوی تیم 
جوانان را به دست نیاوردند، صادر شده است.
بر اســاس حکم کمیتــه انضباطی علیه 
باشگاه های سپاهان اصفهان، تراکتور تبریز، 
نــود ارومیه، پیــکان تهران، ملــوان انزلی، 
استقلال تهران، سایپای تهران، پرسپولیس 
تهران، ذوب آهن اصفهان، گل گهر  سیرجان، 
هوادار تهران و فولاد خوزســتان اقامه دعوا 

کرده است.
براســاس حکــم کمیتــه انضباطی هر 
کدام از باشــگاه ها به میزان داشــتن یک یا 
دو بازیکــن در اردوی تیم جوانان مبالغی تا 
ســقف 200 میلیون تومان جریمه شدند و 
برای 15 بازیکنی که در اردو حضور نیافتند 
نیز یک جلسه محرومیت قطعی و یک جلسه 
محرومیت تعلیقی در نظر گرفته شده است!  
در این شرایط نگاهی به نام 15 بازیکنی 
که توسط باشــگاه های مذکور اجازه حضور 
در اردوهــای تیم جوانان را در مقاطعی پیدا 

نکردند، می اندازیم:
محمد عسکری )فولاد(، محمد رازقی نیا 
و علــی اصغــر شیخ الاســلامی )گل گهر(، 
ابوالفضل زمانی )اســتقلال(، آرشا شکوری 
)هوادار(، یعقوب براجعه و ســمیر حبوباتی 
)پرسپولیس(، امیررضا جدی )تراکتور(، رضا 
غندی پور و ســامان صادقی )ملوان(، حسام 
نفری و هادی باغبان )ذوب آهن(، افشــین 

صادقی )پیکان(، علیرضا آراســته )سایپا( و 
حسین قره داغی )نود ارومیه(.

در بین اسامی ای که در بالا به آنها اشاره 
شد، نام هایی آشــنا را مشاهده می کنیم که 
چنــد نفر از آنها بازیکنــان فیکس تیم های 
خــود هســتند و حتی ســتاره تیم شــان 
محســوب می شــوند. به عنــوان مثال رضا 
غندی پور مهاجم ملوان با ســه گل زده در 
رده دوم بهتریــن گلزنان لیگ برتر قرار دارد 
یا آرشا شکوری با سابقه دعوت به تیم ملی 
بزرگسالان دروازه بان کلیدی هوادار محسوب 
می شود. سایر نفرات نیز همگی در تیم های 
خود جزء اســکواد مورد نظر سرمربیان قرار 
دارند که بــه تناوب در بازی هــا به میدان 
می روند. ماجرای اصلی درباره زمان اردوهای 
تیم جوانان و حتی مسابقات این تیم است، 
نبودن آن در تایم فیفادی است. باشگاه ها بر 
اساس قوانین فیفا فقط از ایام فیفادی ملزم 
به در اختیار گذاشــتن بازیکنان خود برای 
تیم های ملی هستند و از این بابت می شود 
به آنهــا حق داد که نفرات خــود را به تیم 
جوانان ندهند. فدراسیون فوتبال ایران اما در 
سال های اخیر که این معضل همواره وجود 
داشته، ســعی کرده با کدخدامنشی و گاها 
جرایم این چینی مسائل را به سمت ایرانیزه 

کردن ببرد و برطرف کند.
در چنین شرایطی حالا باشگاه های لیگ 

برتــری و لیگ یکی با توجه به نیازی که به 
بازیکنان خود داشتند، آنها را به تیم جوانان 
ندادند و این موضوع جنجــال بزرگی را در 

فوتبال ایران ایجاد کرده است.
موضوع مهمی که نباید از آن غافل شــد 
اردوهای بلند مدت و پرشــمار تیم جوانان 
ایران اســت. اگرچه حسین عبدی به عنوان 
ســرمربی تیم جوانان و مربی ای که توانسته 
با همین نســل در جام جهانــی نوجوانان 
موفقیت چشــم گیری به دســت بیــاورد و 
بازیکنان پرشماری را به فوتبال ایران معرفی 
کند، دوست دارد که بازیکنانش را در اختیار 
داشته باشد تا بتواند بیشتر برای هماهنگی 
آنها وقت بگذارد، اما در بسیاری از کشورهای 
پیشرفته اروپایی دیگر خبری از اردوهای بلند 

مدت برای تیم های ملی پایه نیست.
چندی قبل دراگان اسکوچیچ، سرمربی 
کــروات تراکتور که ســابقه کار در تیم های 
ملی پایه کشــور خود را نیز دارد، در یکی از 
مصاحبه های خود به این مســئله اشاره کرد 
و گفت که اردوهای بلندمدت برای تیم های 
ملی پایه به بازیکنــان نکته جدیدی اضافه 
نمی کند و اینکه بازیکنان در تیم باشــگاهی 
خود باشــند و بازی کننــد و فقط چند روز 
مانده به تورنمنت های رسمی به اردوی تیم 
ملی پایه بروند، سود بیشتری برای کادرفنی 
تیم هــای ملی دارد. واقعیت این اســت که 

اردوهــای بلند مدت تیم هــای ملی پایه در 
شرایط کنونی که آن نفرات به بازیکنان اصلی 
در تیم های باشــگاهی خود تبدیل شده اند، 
مسئله ای حساســیت برانگیز و بدون عایدی 
به نظر می آیــد. خصوصا اینکه بازیکنان هم 
ترجیح می دهند به جــای حضور در اردوی 
تیم جوانان برای تیم باشگاهی خود به میدان 
بروند و بیشتر و بهتر توانایی های فنی شان را 

به نمایش بگذارند.
از ســوی دیگر قانون عجیبی که امسال 
فدراسیون فوتبال مصوب کرده نیز مزید بر 
علت می شود باشگاه ها از دادن بازیکنان زیر 
21 ســال به تیم جوانان خودداری کنند. بر 
اساس قانون جدید هر باشگاه لیگ برتری و 
لیگ یکی ملزم به اســتفاده از 2 بازیکن زیر 
21 ساله از مجموع ۹ بازیکن نیمکت نشین 
خود روی نیمکت خود است و همین مسئله 
دست سرمربیان را روی نیمکت ها می بندد. 
در چنین فضایــی که باشــگاه ها حتی در 
صورت استفاده از بازیکنان زیر 21 سال در 
ترکیب اصلی خود بایــد دو بازیکن زیر 21 
سال را روی نیمکت بنشانند، طبیعی است 
که همکاری با تیم جوانان در ایام غیرفیفادی 
هم موضوعی غیرمنطقی به نظر می رســد. 
موضوعی که راهکار حل آن قطعا محرومیت 
بازیکن و جریمه نقدی باشگاه نیست و باید 
فکری اساسی و منطقی به حال آن انجام داد.

استقلال پیش  فوتبال  تیم  سرمربی 
از دیدار حســاس تیمش برابر تراکتور 
گفت: نیاز داریم که بازیکنان به اعتماد 
از لحاظ ذهنی  به نفس کامل برسند و 
آماده شــوند و این کار آسانی نیست. 
در شرایط سختی هستیم اما همه چیز 

درست می شود.
به گزارش ایسنا، تیم فوتبال استقلال در 
چارچوب رقابت های هفته دهم لیگ برتر از 
ســاعت 1۷:45 امروز در ورزشــگاه شهدای 

شهر قدس به مصاف تراکتور خواهد رفت.
پیتسو موسیمانه، ســرمربی تیم فوتبال 
اســتقلال در نشســت خبری پیش از بازی 
گفت: یک بازی ســخت داریم و متاســفانه 
یکسری مســائل به نفع ما نیست. ما نتایج 
خوبی نگرفته ایم و امیدواریم که بتوانیم نتایج 
را تغییر دهیم. ما نیاز داریم که بازیکنان به 
اعتماد به نفس کامل برسند و از لحاظ ذهنی 
آماده شوند و این کار آسانی نیست. در شرایط 
سختی هستیم اما ان شاءالله همه چیز درست 

می شود. سرمربی استقلال درباره مدت زمان 
مورد نیاز برای آماده کردن تیم گفت: ما باید 
به صورت دسته جمعی مسئولیت پذیر باشیم 
و از خودم شــروع می کنم. من به بازیکنانم 
اطمینان دارم ولی باید در نظر داشته باشیم 
که زمان کافی نداریم. تا امروز فقط دو جلسه 
تمرین داشته ایم. در برنامه بازی ها، دیدارهای 
آســیایی را هم داریم و این به نفع ما نیست 
چرا کــه زمان کافی برای اجــرای برنامه ها 
نداریــم. در فوتبال به زمــان نیاز دارید. من 
تازه رســیده ام و شما هم از شرایط تیم آگاه 
هستید. پشت سر هم بازی می کنیم و عملا 
دو یا سه جلسه تمرین داشتیم و این سخت 
است. باید صبور باشیم و می دانم که هواداران 
صبور نیســتند و این را هم می دانم که این 
تیم بزرگی است. سرمربی آبی پوشان پایتخت 
درباره راه حلش برای ساختار خط دفاعی و 
جذب مهاجم گفت: تازه آمده ام، چگونه انتظار 
دارید که همه چیز را درست کنم؟ احتیاج به 
زمان داریم و می دانم که متاسفانه زمان کافی 
نداریــم. باید تیم را ببینیــم و چند بازیکن 
اضافه کنیم چرا که تیم تعادل خوبی ندارد. 
تا ماه دسامبر با همین بضاعتی که داریم باید 

جلو برویم و این را پیشرفت بدهیم ولی من 
نمی توانم بازیکنان را تا دسامبر عوض کنم. 
موسیمانه در پاسخ به سوال خبرنگاری مبنی 
بر اینکه »هواداران استقلال شما را به چشم 
یک ناجی نگاه  می کنند، شما مدام صحبت 
از زمان می کنید در صورتی که در استقلال 
زمانی وجود ندارد،« اظهار کرد: زمان نیست 
و حق با شماســت؛ مخصوصا در تیم بزرگی 
مثل اســتقلال. برای اینکه به سطح خوبی 
برسیم، نیاز به تعادل داریم. مثلا ما فقط یک 
دفاع راست داریم و از طرف دیگر نیاز داریم 

که گل بزنیم. 
او ادامه داد: وقتی آمدم به شــرایط واقف 
بودم و نیاز به حمایت دارم تا شرایط را عوض 

کنم و تنها نمی توانم این کار را انجام دهم. 
ســرمربی استقلال ادامه داد: من به کادر 
ایرانی خود اطمینان دارم تا بتوانیم شــرایط 
را درســت کنیم. امیدوارم در ماه دسامبر و 
نقل و انتقالات شرایط خوبی داشته باشیم. 
به بازیکنان و پول بیشتری احتیاج داریم. ما 
به بازیکنان خوب داخلی نگاه می کنیم تا آنها 
را جذب کنیم و این تنها راهی است که تیم 

را نجات دهیم.

ترنت الکساندر آرنولد چندین پیشنهاد برای تمدید 
قراردادش با لیورپول را رد کرده اســت تا گمانه زنی ها 

مبنی بر پیوستنش به رئال مادرید بیشتر شود.
به گزارش ایســنا، قرارداد الکساندر آرنولد، محمد صلاح و 
ویرژیل فان دایک در پایان فصل تمام می شود و سران لیورپول 
در تکاپو برای تمدید قرارداد با ستاره هایشانند. طبق گزارش ها 
رئــال مادرید، قهرمان فصل قبل لیــگ قهرمانان اروپا، علاقه 
زیادی به جذب الکســاندر آرنولــد دارد و همچنین به دنبال 

آلفونسو دیویس از بایرن مونیخ نیز است.
رئال پس از به خدمت گرفتن کیلیان ام باپه از پاری سن ژرمن 

به صورت رایگان می خواهد الکســاندر آرنولد را نیز به صورت 
رایگان جذب کند. این ملی پوش انگلیســی چندین پیشنهاد 
لیورپول برای تمدید قراردادش را رد کرده است و همین باعث 
شــده تا گمانه زنی ها مبنی بر رفتن او در تابســتان جدی تر 
از قبل شــود. همه چیز به الکســاندر آرنولد بستگی دارد که 
باید بین رئال مادرید، پاری ســن ژرمن یــا ماندن در لیورپول 
انتخاب کند. پیوستن الکساندر آرنولد به رئال مادرید می تواند 
فصــل جدیدی از موفقیت ها را برای این بازیکن رقم بزند و به 
جذابیت بیشتر لالیگا نیز بیفزاید. پیش از این جیمی کاراگر نیز 
از تصمیم آرنولد برای پیوستن به رئال مادرید دفاع کرد و گفت 

این بازیکن در لیوپول نمی تواند توپ طلا بگیرد و پیوستنش به 
رئال مادرید اقدامی منطقی است.

موسیمانه:

بهبازیکنانوپولبیشتریاحتیاجداریم

آرنولدنمیخواهددرلیورپولبماند

بررسیحکمعجیبعلیه۱۵بازیکنآیندهدارلیگ

محرومیت ستاره های جوان فوتبال به کدامین گناه

آمارفوقستارهایرانیبرایتوپطلا ساختورزشگاهدرتهرانفعلامتوقفاست
سعید احمدعباسی پرچم 
ایران را در قاره کهن به تاب 
در آورد و افتخــاری جدید 
برای ورزش کشــور کسب 

کرد.
به گــزارش »ورزش ســه«، 
سعید احمدعباسی، فوق ستاره 
تیم ملی فوتســال کــه او را با 
بی ترحمــی مقابــل دروازه هــا 

می شناســند و ببر ایرانی لقب داده اند، با شایستگی تمام به عنوان مرد سال فوتسال آسیا 
برگزیده شد و تنها ایرانی حاضر در سیاهه بهترین ها بود.

احمدعباسی در دو سال اخیر فراتر از دوران اوج گذشته اش که دو مرتبه آقای گلی لیگ 
برتر را یدک می کشــید، پیش رفت و در لیگا ناسیونال لالیگا اسپانیا با پیراهن والدپیناس 
هنر گلزنی و عطش ایرانی ها برای گشــودن دروازه ها را به رخ کشید. او در جام ملت های 
آسیا هم کفش طلا را به پای خود کرد و هم به جایزه بهترین بازیکن مسابقات چنگ زد. به 

عبارتی او ببری بود که همه چیز را شکار کرد و به هیچ دستاوردی رحم نکرد.
آمار احمدعباسی در سال 2023 هم تکان دهنده بود و هم معرکه. او با پیراهن تیم ملی 
30 بار در تورنمنت های مختلف دروازه حریفان را شــکافت و همچنین در معتبرین لیگ 

باشگاهی جهان در اسپانیا، در 1۸ مسابقه 15 گل به ثمر رساند. 

وزیــر ورزش و جوانان با 
یادآوری اینکه پروژه ساخت 
ورزشــگاه در تهران از زمان 
دولت قبل متوقف شده است، 
ضمانت  خارجی  طرف  گفت: 
که  خواسته  را  مرکزی  بانک 
مالی  تامین  هیــچ  در  قطعاً 
این ضمانــت را نمی دهیم و 
نشود،  مهیا  مالی  تامین  اگر 

مذاکرات باید تداوم یابد.
به گزارش ایسنا، احمد دنیامالی در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران اظهار 

کرد: مهم ترین مشکل در مسیر ساخت ورزشگاه جدید در تهران تأمین منابع مالی است.
وی افزود: طبق برنامه ریزی اولیه، قرار بود این منابع از محل صادرات نفت تأمین شود، 
اما پیشنهاد ایران از سوی طرف خارجی پذیرفته نشد و پیشنهادات جدیدی داد که به هر 
صورت به نفع کشــور نیست. وزیر ورزش یادآور شد: از زمان دولت قبل این پروژه متوقف 

شده است. تا زمانی که منابع ملی این پروژه مشخص نشود، پروژه متوقف می ماند.
دنیامالی گفت: اخیرا طرف خارجی شــرایطی اعلام کــرده و ضمانت بانک مرکزی را 
خواسته است که قطعاً ما در هیچ تامین مالی ضمانت بانک مرکزی را نمی دهیم. اگر تامین 

مالی این پروژه مهیا نشود همچنان مذاکرات باید تداوم داشته باشد.


